
Miljø- og Fødevareudvalget

Til: Miljøministeren

Dato: 21. september 2020

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

MOF alm. del

Spørgsmål 1407

I artiklen ”Naturlige giftstoffer er en overset trussel” fra JA Aktuel den 9. september 2020

(www.jaaktuelt.dk/artikler/2020/naturlige-giftstoffer-er-en-overset-trussel/) er ministeren

bl.a. citeret for følgende: ”Vi har i regeringen igangsat en kortlægning af udfordringerne

for det danske drikkevand…”. Vil ministeren redegøre uddybende for kortlægningen, her-

under hvornår kortlægningen er sat i gang, hvem der arbejder med kortlægningen, hvor-

når arbejdet forventes afsluttet, og om kortlægningen også sker som led i udarbejdelsen

af de kommende vandplaner (VPIII)?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Lise Bech (DF).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Lise.Bech@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

René Christensen

formand
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